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Abstract (en)
A stranding machine for the continuous stranding, which takes place with an alternating application direction, of electrical cables or lines of large
cross-section cores which are solid or constructed of individual wires, has a stranding rotor (3) consisting of one or more clamping jaws or clamping
tongs (11) which are arranged along a storage path, run with the bundle (9a) in the axial direction and at the same time rotate about this axis. The
clamping jaws or clamping tongs (11) cause the stranding between themselves and the stranding point, while the clamping jaw or clamping tong
(11) which is initially first, then second etc., ensures twist-free guidance in the course of the store by means of continuous holding of the bundle (9a).
The stranding rotor (3) is constructed as a structural unit in the stranding machine and is supported interchangeably with respect to the drive (1).
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Abstract (de)
Eine Verseilmaschine zur kontinuierlichen, mit wechselnder Schlagrichtung erfolgenden Verseilung von elektrischen Kabeln oder Leitungen aus
massiven oder aus Einzeldrähten aufgebauten Adern größeren Querschnitts, weist einen Verseilrotor (3) aus einer oder mehreren längs einer
Speicherstrecke angeordneten Spannbacken oder Spannzangen (11) auf, die das Bündel (9a) in Achsrichtung mitlaufen und gleichzeitig um diese
Achse rotieren. Die Spannbacken oder Spannzangen (11) bewirken die Verseilung zwischen sich und dem Verseilpunkt, während die zunächst
erste, dann zweite usw. Spannbacke oder Spannzange (11) durch eine fortwährende Halterung des Bündels (9a) für die verdrehungsfreie Führung
im Verlauf des Speichers sorgt. Der Verseilrotor (3) ist in der Verseilmaschine als bauliche Einheit ausgebildet und gegenüber dem Antrieb (1)
auswechselbar gelagert. <IMAGE>
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